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KUVENDI KOMUNAL-SKUPSTINA OPSTINE- MUNICIPAL ASSEMBLY

Clanu Skupstine Opstine Novo Brdo
G-din/G-dj _

Na osnovu odredaba clana 43.1 Zakona za Lokalnu Samoupravu kao i na
osnovu odredaba clana 36 Statuta Opstine Novo Brdo.

SAZIVAM

Sestu redovnu sednicu Skupstine Opstine koja ce se odrzati dt.:26.10.2020 (Ponedeljak)
sa pocetkom u 10:00 casova.

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prosle sednice S.O-e;
2. Razmatranje Opstinskog akcionog plana za raseljene i odrzivo resenje;
3. Usvajanje predlog odluke o koriscenju sredstava dodeljene od strane MALS-a;
4. Razno.

Sednica bice odrzana u prostorijama S.O.-e, Novo Brdo.

Dt.: 19.10.2020
U: Novo Brdo

Nebojsa Arsic
Predsedavajuci Skupstine
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ZYRA E KUVENDIT/KANCELARIJA SKUPSTINE

ZAPISNIK

Sa redovnog petog sastanka Skupstine opstine Novo Brdo, odrzanog 29.09.2020, sa pocetkorn u 10:00.
Na Sastanak su prisustvovali: predsedavajuci Nebojsa Arsic, zamenik predsedavajuceg Ramus Mehmeti,
clanovi Skupstine: Dragana Dimic, Abdil Gashi, Negovan Jovanovic, Selatin Nuhiu, Dobrivoje Dordevic,
Jorgovanka Filic, Zimer Zimeri, Jahi Zekiri, Mirjana Simijovic Dzejlane Behluli, Ivica Cenic, Predrag
Stojkovic, direktor financije Sercan Todorovic, opstinski zvanicnici i gradani.
Predsednik Skupstine Nebojsa Arsic, pozdravivsi ucesnike, rekao je: pre pocetka sastanka treba
napomenuti da su prisutni kvorum svi clanovi Skupstine, imamo forum za rad i donosenje odluka i

zapocinjerno sastanak ovim:

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka SO;
2. Usvajanje predloga budzeta za 2021-2023;
3. Drugaciji.

Predsedavajuci je pitao clanove Skupstine da li se slazu sa ovim dnevnim redom ili imaju neke predloge?
Kako nije bilo predloga, dnevni red je odobren sa 14 glasova za, a 1 nije glasao od prisutni clanovi u

Skupstini.
Predsedavajuci je rekao: u pocetku se izvinjavam sto smo promenili datum sastanka kako je zakazan za
sutra, ali iz razloga odobravanja budzeta i na zahtev Direkcije za finansije odlucili smo da ga zadrzimo

danas.
Prva tacka:Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka SO;
Predsedavajuci je otvorio diskusiju po ovom pitanju.
Kako nije bilo primedbi, zapisnikje usvojen sa 14 glasova za, a 1 nije glasao.
Druga tacka: Usvajanje predloga budzeta za 2021-2023;
Po ovom pitanju, predsedavajuci je dao rec direktoru finansija Sercanu Todorovicu,
Sercan Todorovic je nakon pozdrava ucesnika rekao: na osnovu okvira koji smo dobili od Ministarstva
finansija pripremili smo budzet za 2021/23. Koji je ukupno 2.808.423, vladina pomoc je 2.585.487 i iz
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sopstvenih prihoda koji ce biti prebaceni na opstinu. Iduci na listu projekata, kod z_a odrzavanJ~ pute~a bw
je predviden 29.421 €, ali ne znamo koji se putevi odrzavaju, pa predlazem da ovaJ kod za odrzavanJe
puteva bude 4.400 €, a kod odrzavanja trotoara 5.000 €, ne postoji kod za kanalizaciju, ali trazim da to
bude kod za izgradnju kanalizacije u iznosu od 15.000 €, odrzavanje javne osvetljenje ovde je pogresno, jer
bi to trebalo da bude kod samo zajavnu osvetljenje. Kapitalne investicije u gradevinski materijal ne bi
trebalo da se dodeljuju u budzetu iz vladinih grantova, vec samo iz sopstvenih prihoda. Asfaltiranje puteva

trebalo bi da iznosi 129.000€, ovo je moj predlog u saradnji sa vecinom clanova skupstine.
Sercan Todorovic je rekao: zamenik predsednika dao je mnogo predloga, pokusacu da odgovorim na neke
od najvaznijih od njih, u pogledu subvencija ne mozemo da menjamo jer ih je Ministarstvo finansija tako
dodelilo i ne moze da ih prenese u druge kodove ili komunalni troskovi. U kapitalnim investicijama, javna
osvetljenje treba da bude zajedno sa odrzavanjem, jer ako se ne odrzava, osvetljenje ne radi, imamo mnoga
sela u kojima je osvetljenje nefunkcionalno, jer svetla ne rade, toga bi trebalo da bude i odrzavanje.
Nemamo priliku da realizujemo projekte kao prosle godine, na primer, predlozili ste 10 puteva, ali bilo je

sredstava samo za 5 puteva, morate pogledati budzet i mogucnosti koje treba sprovesti. Imamo predlog
budzeta od gradonacelnika i molim vas da ga odobrite.
Ramush Mehmetije rekao: Razumem direktora finansijajer podrzava predlog predsednika, ali takode mora
da razume ulogu Skupstine jer Skupstina mora da odobrava budzet kako ona zeli, a ne onako kako se
predlaze, znam gde imam priliku ucinio me drugacijim tamo gde imam priliku, dao sam predlog ako ide
dobro, ako ne ide tako nije problem.

Xh~~lane Behluli je nakon pozdrava prisutnih rekla: pre glasanja O predlozima zamenika predsednika,
traz1m da se glasa za svaki koda i da se ne glasa odjednorn za celu promenu predloga bud.zeta a ako imamo
~nansijske sluzbenike, trazim jos mnogo pojasnjene, buduci da smo clanovi skupstine, mora~o znati da Ii
imamo pravo na ove transfere ili ne i gde imamo priliku cla ih prenesemo, a ne samo zato sto smo skupstina

2



Zapisnik Skupstine

da radimo sta zelimo. Znamo daje vlada podeljena na zakonodavnu i izvrsnu, imamo neke nadleznosti, ali

predsednik takode ima neke i tamo gde ne mozemo da interveniserno ne mozemo, to je nesto stone postoji,
hvala.

Abdil Gashi je,nakon pozdrav prisutne, rekao: Takode imam svoje primedbe jer se odobrenje budzeta
nikada ne uzima u obzir, a na sastanku nemamo ni predsednika ni zamenika predsednika vec samo
direktora koji je ovde duzan da prisustvuje. Cinjenica je da smo zajedno sa Ramushom i delom opozicije

izradili nekoliko predloga. Jedino sa cime se ne mogu sloziti su subvencije i gradevinski materijal, jer prve
godine kada sam bio clan skupstine glasao sam protiv gradevinskog materijala i imao sam mnogo poziva
gradana koji su me optuzivali za to kako sam ih ostavio bez kuci, znam daje ion bio propagandist ljudi na
vlasti, stoga necu glasati jer necu zaustaviti gradevinski materijal. Slede subvencije u poljoprivredi,
poznato je da smo seoska opstina i 90% sela se bavi poljoprivredom i jedini nacin da ne napuste svoja sela
je subvencija u poljoprivredi, mozda postoje zloupotrebe, ali imamo zakonske mogucnosti da zatrazimo
spisak distribucije da subvencije. Slazem se sa svima njima, oko izdvajanja za odrzavanje, osvetljenje i
mnogih drugih predloga o kojima smo zajedno razgovarali, gde mislim da su to dobri predlozi i za gradane,
Zelim da budem jasan dame gradevinski materijal i subvencije nece privlaciti, jer sam ovde zbog gradana i
gradani su me ovde doveli, hvala.

Sercan Todorovic je rekao: ne mozemo prebaciti ova sredstva iz opstinskih subvencija ili iz dobara i usluga
u drugim kodovima.
Ramush Mehmeti je rekao: mi samo trazimo da mi se prebaci budzet iz vladinog granta, dok budzet iz
sopstvenih prihoda ostaje takav kakav je, mi donosimo odluke o sopstvenim prihodima, dok se sredstva iz
vladinih grantova ne smeju zloupotrebiti.
Sercan Todorovic je rekao: ako planiramo sopstvene prihode mozemo da ostanemo bez subvencija, ne
znaci da su sva predvidena sredstva realizovana.
Abdil Gashi je rekao: Razumem vasu zabrinutost, ali u svim projektima moze se ukrasti i osvetljenjem i

asfaltiranjem po kvalitetu, duzini i sirini, istaje situacija kao i od gradevinskog materijala koji se prebacuje
drugde, ako se zloupotrebi, zloupotrebi, a mi osvetljenje i poplocavanje je ista metoda.
Dobrivoje Dordevic je nakon pozdrava prisutnih rekao: Imam neke primedbe, zanima me plan koji je bio
za prenos sredstava koja ste odobrili, ono sto sada delite ranije ste dodelili zajavni monitoring 27.000 €, a
za sanitetska vozila samo 2.000 €, sto se promenilo za 15 dana ili glasate kako vama odgovara.
Ramush Mehmeti je rekao: da bismo sastavili listu projekata, prvo moramo da odobrimo budzet, ne
mozemo da donosimo mnogo odluka, jedna odluka je da promenimo predlog, ne mozemo da predlozimo
listu odluka dok ne budemo odobrili budzet, mora se prvo odobriti budzet, a zatim lista projekata.
Xhejlane Behluli je rekla: samo da ne donosimo odluku i da se potom vratimo iz MLU zbog nedostatka
zakonodavstva, imamo zvanicnika koji ima vise informacija kao i prosli put da nas upozna gde imamo
pravo na premestaj, a gde nemamo ravno
Sercan Todorovic je rekao: Molim da se Dritonu Mustafi da rec za dodatna pojasnjenja.
Predsedavajuci je dao rec Dritonu Mustafi.
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Driton Mustafa je, pozdravio ucesnike, rekao: Bio sam prinuden da govorim iz razloga da dam neka

pojasnjenja, kao sto su istekli neki clanovi Skupstine da su odluke lako donositi, ali ih je tesko sprovesti.

Ucestvovao sam u izradi budzeta od 2009. godine kao finansijski sluzbenik, mada sada nisam na toj

funk ciji, ja sam glumac koji ucestvuje u izradi budzeta, Ova sredstva u iznosu od 2.808.423 € dodeljuju se
budzetskim cirkularima, a ovaj budzetski cirkular nam je dodeljen kao nedostatak zbog neodobravanja
KAB, koji smo imali ujunu i tadaje bilo potrebno poslati Ministarstvu finansija ovu budzetsku izjavu o

tome kako delimo je, nismo je odobrili, a Ministarstvo finansija podelilo je budzetskom cirkularom. Imamo
cirkulare i mozemo ih poslati e-postorn svima, jer opstina nije dodelila ova sredstva, ni gradonacelnik ni
direktor finansija, vec ihje Ministarstvo finansija dodelilo u ovim ekonomskim kategorijama, kao sto su
plate, roba, rezije, subvencije, kapital se ne rnoze promeniti u prenos, mozete doneti odluku, ali to se ne
realizuje i kao budzet ne postoji mogucnost da se isporuci na vreme.
Jos jednu informacije o kapitalnim ulaganjima kao sto su kodovi projekata koje imamo, poput asfaltiranja
lokalnih puteva i drugih projekata ukupno, moraju biti odobrene, ako pokusavate da uvedete nove projekte
u svaki kod posebno, sada vam pokazujem administrativno uputstvo za novo je 06/2019 za nove projekte
treba izvrsiti evaluaciju i u toj proceni sada nemamo. Znamo da budzet odobren u septembru i da taj
budzet mora da se uradi zajedno sa Skupstinorn, ali ocena mora da se uradi, dok mi nemamo ovu procenu.
Ako pokusamo da u sistem uvedemo nove projekte, obavestavamo vas da oni ne prolaze bez daje ta
evaluacija i da se ta evaluacija ne vrsi jednom danu.

Ramush Mehmeti je rekao: U potpunosti se slazem sa Dritonovom diskusijom, ali jednu stvar ne menjam,
jer su kanalizacije kodovi mi samo projekti predlazemo. Koliko god je Skupstina kriva za odobravanje
Okvira, toliko je i izvrsna vlast. Znam da sam trazio i znam da se subvencije ne mogu preneti na kapitalne
investicije, vec se mogu preneti na komunalne usluge.

Dobrivoje Dordevic je rekao: svi izjavljujete da radite u interesu gradana, ali predlazete projekte tamo gde
vam odgovara i smesno je pozivanje u ime gradana.

Kako nije bilo drugih rasprava, predsedavajuci je stavio na glasanje predlog budzeta sa predlozenim
izmenama koje je dao zamenik predsedavajuceg,

Sa 8 glasova za 5 protiv (Predrag Stojkovic, Jorgovanka Filic, Abdil Gashi, Jahi Zekiri, Milica Jovanociv)
1 uzdrzani i 1 clan nije bio prisutan, Predlog budzeta za 2021 /23 se odobrava sa predlozenim izmenama i
ovo pada:

ODLUKA
Za odobrenje budzeta za period 2021/23.

Ramush Mehmeti je rekao: na listi projekata koje predlazem: asfaltiranje puta u Koretistu 13.000 €,
asfaltiranje puta u Tankizabelu 20.000 €, asfaltiranje puta u selu Kufc (Pashika ulica) 17.000 €, asfaltiranje
puta u Parallov-Golin 20.000 €, asfaltiranje puta Prekovc-Kuk 10.000 €, asfaltiranje puta Parallov-Periki
10.000 €, Asfaltiranje puta u donjem Makres (nastavak) 20.000 €, Asfaltiranje puta Talaj u Llabjanu
(nastavak) 4.000 €, Asfaltiranje puta u Koznicu (smeh- Groblje) 7.000 €, asfaltiranje ulice Dikovit Paralov
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4.000 €, asfaltiranje puta iza dzamije Llabjan 4.000 €, izgradnja mosta Bruce 4.352 €, izgradnjajavne
osvetljenje u Pasjaku (stari kvart) 15.000 €, izgradnja javne osvetljenje (skola -degellaj-sallkaj-abazaj) u
Llabjanu 10.000 €, izgradnjajavne osvetljenje Talak-Hakhaj Llabjan 15.000 €, izgradnjajavne osvetljenje
u naselju zenaj Tullare 5.000 €, izgradnja kanalizacije dikovit Paralovu 7.500 €, izgradnja kanalizacije u
selu brus 7.500 €.

Sercan Todorovic je rekao: ne bismo smeli da dajemo dvostruke predloge jer nemamo mnogo sredstva,
putevi su podeljeni kao na trzistu na kome predlazete puteve 5.000 €, ali mozda tone moze realizirati ni
15.000 €, za projekte koliko kostaju prvo treba proceniti .
Predsedavajuci je rekao: imamo projekat sale u Kufcu, sreclstva su dodeljena, ali jos uvek nisu zavrsena,
takode su izdvojena neka sredstva za zavrsetak puta.
Dzejlane Behluli je rekla: mi takode imamo neke predloge, ali prvo pre nego sto prederno na predloge kao

stranka koju predstavljam, povezujem se sa selom Pasjak, dogovaram se o javnoj osvetljenje 15.000, jer je
to veoma potrebno, ali selo Pasjak neprestano raste sa brojern stanovnika i siri se po povrsini, ali nema
kanalizaciju i put. osvetljenje je vazno, ali ne toliko kao kanalizacija i putevi, pa vas pitam, pesto je Pasjaki
prva katastarska zona i najveci je poreski obveznik, takode sam zatrazio od KPF-a da nam donese spisak
kojih sela placaju vise poreza projekti dobro idu, ne ponasate se dobro, razgovarate samo sa svojim
gradanima. Nasi predlozi kao LDK su: asfaltiranje lokalnih puteva u selu Pasjak preko je potrebno 50.000
€, asfaltiranje puta u Kufcu do albanske zajednice gde je deo zavrsen 30.000 € i asfaltiranje puta u selu
Makresh niskih 50.000 €.
Dobrivoje Dordevic je rekao: zamenik predsednikaje zapoceo predizbomu kampanju, ali kako mi nije
dodelio nikakva sredstva. Ovi predlozi vrede do 300.000 ero, gde ce ih naci da ih sve realizuje. Dobro je
sto se pripremate za izbore, ali predsednik ce se opet ponasati kako hoce.
Ramush Mehmeti je rekao: Imam informaciju da je za selo Pasjak Ministarstvo infrastrukture opredelilo
iznos u iznosu od 100.000 € za asfaltiranje tih lokalnih puteva u Pasjaku. Imali smo zahteve gradana u
iznosu od 48.000 € budzeta i dodelili smo ih, tada sam imao priliku da dodelim vise, ali tako imamo
mogucnosti za budzet, Znamo da se put u selu Makresh ne zavrsava sa 20.000 €, ali svake godine postoji
deo, jer je ovim gradanima vec 10 godina obecano dace put biti asfaltiran, a jos uvek nije asfaltiran.
Zimer Zimeri je, pozdravio ucesnike, rekao: Podrzavam predloge za kapitalne investicije, ali mnoga
ulaganja u selo Parallov, da li neko tamo zivi", Ne bi trebalo da zaobidu Kufcu, Pasjaki sa 1000 stanovnika
i ulazu tamo gde nema stanovnika, treba ulagati gde ima stanovnika.
Pozdravljajuci ucesnike, Selatin Nuhiu je rekao: Razumemo zahteve gradana kojima su potrebne investicije
za vise puteva, ali mogucnosti budzeta su takve kakve jesu. Potpuno se slazern sa zamenikom predsednika
da sam ranije procitao projekte tamo gde smo ih radili zajedno sa nekim drugim clanovima skupstine i
verujem dace ove projekte sprovoditi gradonacelnik i izvrsna vlast.
neki drugi clanovi skupstine i verujem dace ove projekte sprovoditi gradonacelnik i izvrsna vlast.
Abdi! Gashi je rekao: predlozili smo iznos od 15.000 € za selo Pasjak, znamo daje to prva kategorija kao
podrucje, ali druga je bila diskusija izrnedu nas da je za to selo dodeljen grant vlade, koji je ranije pomenut,
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dakle nekada smo imali ulaganja i u druga naselja, poput sela Makres, mada nema mnogo sredstva, malo ih

je, ali nemamo druge mogucnosti, delili smo prosle godine, ali taj put jos nije poceo.

Dzejlane Behluli je rekla: Imam zahtev iz novog naselja, gcle postoji sustinski zahtev, opsada groblja u

novom naselju u iznosu od 4.000 €, jer se broj stanovnika u tom delu povecao i to je nesto sustinsko.
Analizirajte spisak da li je moguce dodeliti iznos od 4.000 e, takode mozete izaci i videti da je to sustinski
zahtev, jer se broj stanovnika uveliko povecava.

Kako nije bilo daljih rasprava, predsedavajuci je stavio na glasanje spisak projekata koje je predlozio
Ramush Mehmeti.

Sa 11 glasova za, 2 uzdrzana, 1 nije glasao i 1 nije bio prisutan, odobrava se lista projekata koje je
predlozio zamenik predsednika Ramush Mehmeti.
Predsedavajuci je zatim stavio na glasanje predlog budzeta sa listom projekata.
Sa 12 glasova za, 1 je bio uzdrzan, 1 nije glasao i 1 nije bio prisutan, budzet 2021/23 se odobrava sa listom
projekata.
Treca tacka: Drugacije.
Predsedavajuci je otvorio diskusiju po ovom pitanju.
Ramush Mehmeti je rekao: na poslednjem sastanku smo preneli neka sredstva iz rezervnog granta u
kancelariju Skupstine i pesto Skupstina ima dovoljno sredstava, trazim da se donese odluka o obnovi
skupstinske sale
Zimer Zimeri je rekao: Predlazem da odemo u posetu inostranstvu da odrzimo sastanak.
Predsedavajuci je rekao: imamo primedbe da su stolovi u sali uski i neprimereni, pa bi trebalo da
napravimo neke razlike kao i postavljanje kamera kako bismo mogli uzivo da prenosimo sednicu.
Predsedavajuci je stavio na glasanje predlog Ramusa Mehmetija.
Sa 10 glasova za, 2 nisu glasala, 3 nisu prisutna, ovaj predlog se odobrava i ovaj se odbija:

ODLUKA

Odlukom se odobrava obnova Sala skupstine opstine Novo Brdo, kako bi se posao ucinio uspesnijim, u
okviru obnove, gde ce pored obnove i adaptacije skupstinskog namestaja i prostora, morati da intervenise i
u sistemu Informacione tehnologije, odnosno da ornoguci da se sastanci Skupstine prenose on-line na veb
stranici opstine.

Predsedavajuci je rekao: Zimerov predlog da se jos jednom razjasni za posetu.
Ramush Mehmeti je rekao: Dobro je jer imamo dovoljan budzet za posetu drugim opstinama radi druzenja,
ali unapred da formiramo komisiju koja ce se baviti dnevnim redom.
Predsedavajuci je stavio na glasanje predlog posete inostranstvu.

Sa 8 glasova za, 3 protiv, 1 nije glasao i 3 nije bio prisutan, ovaj predlog se odobrava i ovaj se odbija:
ODLUKA

Odobrava se odluka o radnoj poseti inostranstvu u vezi sa poboljsanjem e:fikasnosti u radu Skupstine
opstine.

6



Zapisnik Skupstine

Predsedavajuci je rekao: da predlozi clanove komisije koja ce se baviti ovom posetom.

Abdil Gashi je rekao: prvo nisam video nikakav dnevni redo tome o cemu razgovaramo gde cerno ici,
kakvo cemo iskustvo steci ako krenemo?, Sta je dobro opstine u koju se vracamo, ako je organizovana

samo kao ekskurzija nije dobro sto gradani koji nas vide u setnji i na drugoj strani zemlje je ujadnom
stanju, ako imamo plan da idemo i razmenimo iskustva, ako posetimo multietnicku opstinu, u reduje.
Predsedavajuci je rekao: naravno, to nece biti ekskurzija, ali bice radna peseta.
Ramush Mehmeti je rekao: Verujem da sam bio jasan da u pocetku donosimo odluku da sredstva ne idu u
visak, a za tenderske postupke imamo vremena samo do kraja oktobra i ta komisija ce se baviti dnevnim
redom gde poseta moze da se odrzi u oktobru ili novembru.

Dobrivoje Dordevic je rekao: glasali ste dace oni ici, ali gde ce oni?
Predsedavajuci je rekao: formirace se komisija i oni ce odluciti kuda idemo.

Ramush Mehmeti, Milica Jovanovic i Dobrivoje Dordevic nominovani su za komisiju.
Sa 8 glasova za, 6 nije glasalo, odobrava se ovaj predlog za formiranje komisije i to se radi:

ODLUKA

KOMISIJA ZA ODLUCIVANJE O POSETI FORMIRANA JE SA SASTAVOM: Dobrivoje Dordevic,
Ramus Mehmeti, Mirjana Simijonovi.

Kako nije bilo razgovora, predsedavajuci se zahvalio prisutnima na ucescu.

Sastanak j e zavrsen u 11 : 3 5.

Valmire Mustafa
Zapisnik

,~-

Nebojsa Arsic~davaj1ff:: ~ /
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Republika e Kosoves
Republika Kosova - Republic of Kosova

Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo - Municipality of Novo Brdo

KANCELARIJA GRADONACELNIKA
- ~ __._ .....

1

21.09.2020
Fetije Begolli Maxhera - Udhehcqese e Departarnenlit

I
per Zhvillimit tE; Qendrueshem Kornunal. Ministria e
Pushtetit lokal

. PERMES/PREKO/fHROG-OUT I - ~~- - - T ---- - - ~

NGA/OD/FROM: Svctislav Ivanovic - Predsednik Opstine -,..,,, ~ c.. ..I J.r;J'niJ':r .

-TEMA/SUB_JEK~!fS_!:L!?J__§CT~ \ Zc1htev za raspodcla sred~t~v~ _ _ _

DAI£/~:_
PER/ZA/TO:

Postov ana,
Obracarn Varn sc ovim zahtevom, u vezi korckcije prethodnog zahteva za

raspodclu srcdstava finansijske podrskc, broj 02-S74, datuma 18.09.2020 god inc, gde <mo
u konsul taciji sa direktorirna svih direktorata opstine Novo Brdo, utvrdili da jc potrcbno
izrneniti rrcthodni zahtev novim zahtevom za raspodelu sredstava finansijske podrske u
vezi upravljanja situacijom stvorenom pandemijorn.

Nova ras podela sredstava je predstavljena u tabeli kao
budzetskim programima na sledecoj stranici:

dctaljno razradjena po

- - ----- - --- --

r.br. Budzetski program Robe i usluge Subvencije i transferi

- ---- -

1. 1h0'.ill - Kancelarija Predscdnika I 'P,,'-ll' l.--lo f

-

2. cn870 - Osnovno obrazovanje 10,000.00 C

- - -- - - - - ---- t--

1. -l-7030 - Poljoprivreda, Sumarstvo i rural.
70 lHHl ()() C

.- - -

Ukupno sredstava 273,901.46 € 10,000.00 € 263,901.46 f



Bazirajuci se na dobijcnim informacijama, sredstva u iznosu od 273,901.46 €, namcnjcna '-LI
u c;Jedecim budzetskim programima:

1. Budzetski program Kancelarija Predsednika (160), podprogram Kancclarija
Predsednika (16030), funkcionalni kod (0111), u ka tegoriji Subvencije i transferi (200) u
iznosu od 193,901.46 E.

2. Budzctski program Obrazovanje i Nauka (920), podprogram Osnovno obrazovanje
( 93870 ), f unkciona lni kod (0912), u kategoriji Robe i us luge (130) u iznosu od 10,000.00
{_

.J Budzetski program Poljoprivreda sumarstvo i rural. razvoj ( 470 ), podprograrn
Foljoprivreda ( 47030 ), funkcionalni kod ( 0421 ), u kategoriji Subvencije i transferi (200),
u iznosu od 70,000.00 E.


